
REFERAT STYREMØTE I KHK 

 

Dato: Møtetid: Sted:   
04.09.2022 Kl. 20.30 Teams   

Møteleder:  Referent:   
Steinar Østensen Marit Støle-Hansen 

Innkalt: 
Anne Mette T. Bomann 
Kirsten Høines Stensvold 
Trine Ose 
Anders Martinsen 
Hege Hultmann 
Marit Støle Hansen 
Fravær: 
Anders Martinsen 
 

 
 

     

Sak Referat/handling Tid   

 Godkjenning av innkalling og saksliste  
ok 
 

  
 

 

 Godkjenning av forrige styrereferat  
ok 
 

   
 

 Medlemstall 
Steinar: 
Gått opp fra 306 medl. Til 324 
8 husstandsmedl. 
9 æresmedl. 
 

   

 Økonomi 
Kirsten: stautus pr.mai fra regnskapsbyrå– har fått inn 
litt penger fra kurs, men har en del kostnader på 
instruktører.  
Økonomien er styrket, trenden har gått oppover. 
Kirsten har søkt om momskompensasjon, det søkes 
om dette for foregående år, viktig å huske på i 
forbindelse med årsmøte.  
Stevner -i april og mai, har fått oppgjør fra NKK 
 

   

 
 
 
2/22 
 
 

Gå gjennom saker som ikke er sluttført fra forrige 
styremøter 
Sakregister: 
Misstillitssak tidligere styreleder -pågår - Anders skal 
skrive en felles uttalelse - begge parter er enig om å være 
uenig, begge parter ønsker saken avsluttet. Den felles 
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uttalelsen skal legges ved årsmøtereferatet for det 
ekstraordinære årsmøtet. Steinar hører med Anders, slik at 
dette blir ferdigstilt. 
 
Styreplan – Steinar har send ut 3.august. 
Møtet 19.september går ut. 
 
Organisering av KHK – Kirsten og Anders jobber med 
dette, dele opp ansvarsområder, f.eks drift og adm., 
økonomi, e-poster, messenger, hjemmeside.  
Alt av e-poster om økonomi sendes videre til Kirstens e-
post.  
Steinar sjekker mail og sender videre.  
Svarer på henvendelser på messenger – Steinar, Trine, 
Anne Mette 
Ny plattform for e-post og Teams er under arbeid, ennå 
ikke helt på plass. 
Resultater fra konkurranser bør publiseres på KHK 
hjemmeside. Aktører bør sende resultater til komite` 
ansvarlig så kan denne dele på KHK fb side, 
Hege overtar publisering av agilityresultater. 
Brukskomite- Marit og Irene har tatt på seg ansvar for 
denne. Det er spurt i gruppen om interesse for kurs. Det er 
interesse for både spor og feltkurs. 
 
Marit har laget en samlet oversikt over oppgaver som er 
fordelt i styret, settes opp nederst i referatet. 
 
Steinar holder i det som har med kurs, kompetanse å gjøre. 
Det bør også satses på utstilling, evt. dropin/arrangement 
med betaling.  
 
Vedr. høringsuttalelser fra NKK, komiteene samarbeider 
med Steinar om høringssvar. 
 
Markedsføring og publisering – noen bør være ansvarlig for 
dette -Anders? 
 
Hege lagde i juni en anonym spørreundersøkelse som ble 
sendt ut til vårens kursdeltakere.  
 
Kommunikasjonsplattformer i styret -pågår er under 
utarbeidelse. 
Vi ønsker introkurs når dette er oppe og går,  
 
Anne Mette styrer med wix, klubben betaler for 
konsulenthjelp/support pr.mnd. Anne Mette hører med 
Steinar(konsulent) om det kan opprettes bruker til 
Steinar/styret. 
 
Forsikring – utført 
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Kurs  
Høstens kurs er nesten fulle.  
 RL nybeg. har kun to påmelde. 
Kiropraktor holder kurs om skadeforebygging, to tirsdager 
og 10 plasser. 
Agilitykurs – her er det mangel på instruktører 
 
 
Stevner -pågår 
 
Plattformer for kommunikasjon – avtale inngått - utført 

 
Klubbkultur- Steinar har laget et forslag, lamineres og 
henges opp på oppslagstavle. Steinar fikser. 
 
Vi må sette en ansvarlig person på alle oppgaver som 
vi blir enige om. 
 
Bør vi få en hovedsponsor? Agder Forsenter sponser 
alle som spør. Vi har ingen hovedsponsor. 
Steinar hører med Hund og Katt. 
 

 Klubbdag med presentering av grener + grilling 
22.september kl-11-15  
Hinderløype, natursti barn med hund 
Kiosk – grilling, tennes kl.12 
AG- Hege 
Anne M- RL 
Marit - LP -3 stk. 
 
Frist 11.sept. med å finne deltakere i de forskjellige 
grenene, send svar til Steinar. 
 

   

10/22 Nytt klubbområde 
Vi trenger noen som kan jobbe for at KHK kan jobbe 
for nytt område/hall for klubben. Steinar sender e-
post til klubbens medl. Spør om det er noen som kan 
bistå. 

   

     

 Innetrening høst/vinter 2022/2023 -det er avtalt med 
hallen i Dønnestad. Steinar informerer om dette på FB 
og hjemmeside 
 

   

 Dugnad -vi avventer fra Anders, dette må inn i 
årshjulet. Dugnad må gjennomføres før kurs og 
stevner starter opp, både vår og høst.  
Hege hører om vi kan prøve en harv som kan brukes 
på banen. 

   



 Kodelåser-styret må sette kriterier for hvem som skal 
få kodene.  
Styret, komiteene, aktive (som komiteen bestemmer) 
Anne Mette og Trine skal resette kodene.  
Vi må lage en liste over hvem som har fått kodene. 
Hege lager liste, alle melder til Hege hvem som har 
fått de nye kodene.   

   

 LP stevner 2023- KHK arrangerer offisielt LP stevne 
13. og 14.mai og 2. og 3.september 2023. Dommer i 
mai blir Arild Berntsen og i september blir dommer 
Lene Berntsen. 

   

 Vi må få laget et vedtak til støtte ved deltakelse i NM 
etc.  – Hege lager et utkast 

   

 Strømstøtte -bør vi søke? 
 

   

 


